
Zápis ze zasedání osadního výboru Poličany Kutná Hora ze dne 21.3.2018 

 

Přítomni: Slavík, Cypra, Brzobohatý, Rotová, Sovová, Pechová, Tomčík 

Host:Pan starosta Ing. Viktora 

 

1)Úklid silnic a chodníků alespoň 2x ročně včetně vnitřní části a okolí bytovek 

2)Po zbourané vodárně zůstaly neusazené obrubníky, nesrovnaný terén.dochází ke splavu zeminy  

(nevíme jaké informace ještě dodat) 

3)A znovu:Vyřešení havarijního stavu vážního domku u vlakové zastávky 

4)Rybníček a jeho okolí(srovnání terénu ,kvůli další údržbě)  

5)A znovu:Obnova a oprava hřiště:žádali jsme o obnovení  povrchu volejbalového hřiště(kladně 

odsouhlaseno,ale neuskutečněno)A také by bylo potřeba opravit dětské prvky stávajícího dětského 

hřiště.(v rámci svých možností jsme opravili, co bylo potřeba,ale už je nutný odborný zásah) 

6)Žádost o rozšíření osvětlení(podána 2015),plánek předán panu starostovi 

7)Natření autobusové zastávky 

8)A znovu se připomínáme :spojovací komunikace s Kutnou Horou ,které jsme součástí,pro pěší 

9)oprava komunikací:u bytovek(opraveno nezpevněným materiálem-bezúčelné) 

                                        okolo hasičské zbrojnice směr zahrádky(manévrovat mezi hlubokými výmoly 

už nemožné) 

 

 

 

                                         S pozdravem Osadní výbor Poličany Kutná Hora 

                                                      Zastoupený  Václavem Slavíkem    

 

 

 


